



**Protokoll fört vid styrelsemöte
Uddevalla IS,
Skidor och Skridsko,
I målboden på Klämman
2019-09-19.**

Närvarande: Marcus Hofvander, Mats Andersson, Johnny Jönsson, Annika Olsson, Stefan Utberg, Krister Gustavsson. (Bror Widén deltog på vissa delar av mötet).

1. Mötets öppnande.

- Ordförande Marcus Hofvander förklarar mötet öppnat.

2. Föregående mötesprotokoll.

- Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll från 2019-08-15.

3. Ekonomi.

- Vi har i dagsläget ca 1101000 tkr på kontot. 88293:- blev överskottet totalt för verksamhetsåret 2018/2019. Pistmaskinen är såld för 274700 inkl moms.

4. Rapporter.

- STRANDJOGGEN: Sponsorjakten inför 2020 är igång. Styrelsen har erbjudit sig att hjälpa arrangörsstaben med vissa sysslor. Diskussioner med Ua kommun inleds sedan. Lagpriset lockar många deltagare. Viktigt att det framgår att deltagande sker på egen risk. Arrangörsstaben kontaktar Friidrottsförbundet kring vad som gäller kring licenser, sanktionering samt regler kring eventuellt avstängda löpare.
- SWIX UA MTB: Alliansföreningen hade möte 16/9 och Mats och Martin kommer att träffa en kandidat till tävlingsledartjänsten. Alla alliansmedlemmar ställde sig positiva till att anställa tävlingsledare. Det saknas några sträckansvariga för tillfället. Styrelsen beslutade att investera UIS andel av överskottet för 2019 i en anställning av tävlingsledare. Beslutet gäller för 1 år.
- UIS ALLIANSFÖRENING: ska ha styrelsemöte under hösten.

5. IT

- Utveckling av hemsidan: Medlemsregistret uppdateras under september och läggs in på Idrott Online. (*Kvarstår från 190815*).
- Samtliga styrelseprotokoll skall scannas in och läggas in i styrelsens arbetsrum på hemsidan. (*Pågår/Kvarstår från 190815*).
- Gamla tidningsurklipp scannas in och läggs upp på hemsidan.

6. Tävlings/Träning.

- Teknikträning med Sandra den 5/10 kl 10-12. I första hand till för medlemmar.
- Mats har kontaktat Aktivitus, de har möjlighet att komma till oss den 24/10 i samband med årsmötet.
- Tisdagsträningarna är igång sedan några veckor tillbaka start kl 18.
- Mats föreslog att föreningen vid snö på Bulid arrangerar träning för barn. (*Kvarstår från 190613*).

- Föreningen beslutade att hyra buss för transport till TSOK's konstnospår kommande vinter. UOK kommer att köra med sin buss till TSOK, Bror har pratat med den styrelsen och vi är välkomna att åka med dem.
- Mats har varit i kontakt med UCK MTB erbjudit dem möjlighet till samarbete på ungdomssidan i höst/vinter. De har dock brist på ledare så inget är bestämt i nuläget.
- Träningsläger Sjusjön v.50, finns några platser kvar.
- Spårning på Bulid kommer att ske om vi får tillstånd.
- Spårning klämman kommer att ske.
- Bror framförde tankar om klubbkväll under senhösten/vintern, eventuellt kanske kunna bjuda in Sandra för någon form av "Temakväll".
- Rapport från SM: Agneta Öster, Janne Johansson, Leo Rodin. Janne vann sin klass. Leo kom på 17:e plats, Agneta blev 2:a.
- Rapport från Veteran-SM: Ulla Littenheim tog 3 Guld och 2 Silvermedaljer.
- TSOK: Bjuder in till inspirationsträff 15/10 med Robin Isbring. Både teori och praktik.

7. Inför årsmötet

- Årsmöte 24/10. Årsmötet inleds med föreläsning av Aktivitus. Medlemmar som närvarar på föreläsningen och årsmötet erbjuds kraftigt subventionerat konditionstest.
- Verksamhetsberättelse och verksamhetsplan skall upprättas. Stefan får snart åtkomst till sin dator och filerna, han börjar med dessa dokument då.
- Marcus upprättar föredragningslista samt kallelse till årsmötet.

8. Övriga frågor.

- Beslutades att föreningen köper in beachflaggor. Cicci ber om förslag och offert. Viktigt att markstativ följer med. (*Kvarstår från 190613*).
- Medlemsinformationen för verksamhetsåret 2019/2020 har uppdaterats.
- Förteckning över åkutrustning behöver upprättas. Cicci åtar sig att göra det.
- Pistmaskinen är såld, betald och hämtad.
- Snökanonerna är sålda men inte betalda eller hämtade.
- Annika arbetar med policydokumentet. När hon känner sig nöjd så mailar hon ut det för granskning och godkännande.

9. Nästkommande möten:

- 24/10 kl.18 hos Installationsgruppen. (Årsmöte)
- 21/11 kl.18 hos Installationsgruppen.
- 10/12 kl.18 hos Installationsgruppen.

11. Mötet avslutas.

Protokollförare:



Marcus Hofvander
Tf. Sekreterare

Justeras:



Cecilia Karlsson
Ledamot